

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Fotografie Projekt - Photography Project: Gated Communities and Public Spaces



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Photography Project: Gated Communities and Public Spaces

The Goethe-Institut Philippinen will launch a **transregional photography project** facing the issue of **Gated Communities and Public Spaces** in Manila. The disappearance of public spaces due to the increasing privatization of urban places is a problem which leads to a strict segmentation of urban society into poor and rich. A group of photographers will explore this issue of restricted access to urban places through photography and search for an answer to the question "Where can we still find public spaces in Manila?" Similar field works will take place in Bogotá and Lagos, cities which share these same problems with Manila. Through the exchange of photographers and ideas from the other cities, the participants will develop a multifaceted understanding of the issue. Another connecting element is the German photographer Thies Rätzke, who is working on a project about Gated Communities worldwide and will

visit all of the 3 cities.

The **field work** will happen during **April 12 – 18**. A **final presentation** of the outcome will take place on **April 18 at 7 PM in Le Café Curieux** (Bel-Air Soho Polaris corner Badajos St., Makati City).

You may access the press release to the project [here](#).
For more information check our [website](#).

Field work: April 12 to 18, 2015
Presentation: April 18, 7PM in "Le Café Curieux" (Polaris corner Badajos St., Makati City)

If you have any questions or concerns about the project, contact program@manila.goethe.org.

Fotografie Projekt: Gated Communities und Öffentlicher Raum

Das Goethe-Institut Philippinen wird ein **transregionales Fotografie Projekt** zum Thema **Gated Communities und Öffentlicher Raum** durchführen. Das Verschwinden öffentlicher Räume aufgrund der zunehmenden Privatisierung urbaner Räume ist ein wachsendes Problem, das zu einer strikten Trennung der Gesellschaft in arm und reich führt. Eine Gruppe von Fotografen wird dieses Problem des eingeschränkten Zugangs zu urbanen Räumen untersuchen und Antworten auf die Frage „Wo sind in Manila öffentliche Räume zu finden?“ suchen. Ähnliche Feldstudien werden in Bogotá und Lagos, Städte, die dieselben Probleme wie Manila teilen, stattfinden. Durch den Austausch von Photographen und Ideen der jeweils anderen Städte werden die Teilnehmer ein vielseitiges Verständnis des Themas gewinnen. Ein weiteres verbindendes Element ist der Deutsche Fotograf Thies Rätzke, der an einem Projekt über Gated Communities weltweit arbeitet und alle 3 Städte besuchen wird.

Die **Feldstudien** werden vom **12. – 18. April** stattfinden. Die Ergebnisse werden in einer **Abschlusspräsentation am 18. April um 19:00Uhr im Le Café Curieux** (Bel-Air Soho Polaris corner Badajos St., Makati City) präsentiert.

Die Pressemitteilung zu diesem Projekt finden Sie [hier](#).
Für weitere Informationen besuchen Sie unsere [Website](#).

Feldstudien: 12.-18. April, 2015
Präsentation: 18. April 2015, 19.00Uhr in „Le Café Curieux“ (Polaris corner Badajos St., Makati City)

Sollten Sie weitere Fragen oder Anliegen zum Projekt haben, kontaktieren Sie program@manila.goethe.org.

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de